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Det er viktig å bevisstgjøre journalister og redaktører på hvordan vi omtaler seksuelle minoriteter.
Men dialog er ofte bedre enn en PFU-klage, skriver NRs assisterende generalsekretær, Reidun
Kjelling Nybø i en kronikk på aftenposten.no.

"Vi har et ansvar for å avdekke, synliggjøre og skape debatt rundt saker om lesbiske,
homofile, bifile og transpersoner. Vi må stille både de hyggelige&nbsp; og de ikke fullt så
hyggelige spørsmålene. Fortsatt er dette et underdekket område i norske medier" skriver
Nybø blant annet. Kronikken bygger på et foredrag hun holdt under en workshop under Europride-
festivalen.
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